

PROJECT TITLE: WORK ENVIRONMENT

OBJECTIVE	ACTIVITY	COMPLETED IN		COMMENTS
		MARCH 1979	JULY 1979	
To modify the attitudes and habits of employees in the use of their second language as a language of work, by creating an atmosphere favourable to language development and by increasing the opportunities for employees to perfect their language knowledge.	1. Place-mats with language content have been designed and prepared; they will be made available to users of the departmental cafeteria beginning in September.	20%	50%	After one month's trial, an evaluation will be carried out in order to assess how the project has been received.
	2. Suggestions have been requested from employees, and areas for improvement have been brought out.		100%	

Accomplished

Exceeded

New

X

TITRE DU PROJET: MILIEU DE VIE

OBJECTIF	ACTIVITÉ	MARS 1979	JUILLET 1979	REMARQUES
		TERMINÉE À		
Modifier les attitudes et les habitudes des employés quant à l'usage de la langue seconde comme langue de travail en créant une ambiance favorable à l'épanouissement linguistique et en augmentant les chances de parfaire leurs connaissances linguistiques.	1. Des napperons à contenu linguistique ont été conçus et préparés; ils seront mis à la disposition des usagers de la cafétéria du Ministère à compter du mois de septembre.	20%	50%	Une évaluation est prévue après un mois d'essai afin de vérifier l'accueil réservé au projet.
	2. La cueillette de suggestions auprès des employés a fait ressortir les éléments susceptibles d'être améliorés.		100%	

Respecté	Dépassé	Nouveau
		X